
 
 

ПИРЯТИНСЬКА МІСЬКА РАДА ПОЛТАВСЬКОЇ ОБЛАСТІ 

 

ПРОТОКОЛ № 117 

засідання постійної комісії з питань планування, фінансів, бюджету, соціально-

економічного розвитку, підприємництва та комунальної власності  

 

26 вересня 2024 року         м.Пирятин 

 

Присутні: Тристан О.В. – голова комісії; 

  Жданов О.І., Куча О.Є., Йощенко В.М., Ящик В.М. – члени комісії. 

 

Відсутні: Бартошак В.А. – секретар комісії. 

 

Запрошені: Сімонов А.В. – міський голова; 

  Пазюк С.Г. – секретар ради; 

  Коваленко Т.В. заступник голови з питань діяльності виконавчих органів; 

  Войпанюк В.К. – начальник відділу житлово-комунального господарства 

виконкому міської ради; 

Кеда С.Ю. – начальник фінансового управління; 

Смірнова А.Ю. – начальник відділу оборонної та мобілізаційної роботи, 

цивільного захисту та взаємодії з правоохоронними органами; 

Соловйов Р.Ю. – начальник юридичного відділу; 

Зібніцька Л.І. – начальник відділу освіти, молоді та спорту; 

Яременко О.О. – начальник відділу соціального захисту та охорони 

здоров’я; 

Музиченко Н.О. – головний спеціаліст відділу економіки та 

агропромислового розвитку; 

Коваль А.А. – начальник відділу управління комунальною власністю; 

Черненко І.В. – головний спеціаліст відділу містобудування та 

архітектури; 

Киричевський Є.М. – директор КП „Пирятинський центр первинної 

медико-санітарної допомоги Пирятинської міської ради“; 

Пономаренко Л.А. – заступник директора з економічних питань КП 

„Пирятинська лікарня Пирятинської міської ради“; 

Суслова А.М. – економіст КП „Каштан“. 

  

 Під час формування порядку денного засідання Смірнова А.Ю., начальник відділу 

оборонної та мобілізаційної роботи, цивільного захисту та взаємодії з 

правоохоронними органами“, запропонувала доповнити перелік питанням „Про 

внесення змін до „Програми створення місцевого резерву для проведення аварійно-

рятувальних та інших невідкладних робіт на території Пирятинської міської 

територіальної громади на 2024 рік “ та розглянути його під номером 14. 

 Коваль А.А., начальник відділу управління комунальною власністю, 

запропонувала доповнити перелік питанням „Про надання згоди на прийняття у 



комунальну власність іншого окремого індивідуально визначеного майна та 

затвердження техніко-економічного обґрунтування доцільності його передачі“. 

 

 Дані пропозиції були підтримані членами комісії одноголосно. 

 

Порядок денний: 

1. Про внесення змін до Комплексної програми соціального захисту та соціальної 

підтримки захисту ветеранів, Захисників та Захисниць України, членів їх сімей та сімей 

загиблих Пирятинської міської територіальної громади на 2024 рік 

2. Про внесення змін до Комплексної програми соціального захисту та 

соціального забезпечення населення на 2024 рік 

3. Про внесення змін до „Програми підтримки Збройних Сил України, підрозділів 

територіальної оборони, які розташовані на території Пирятинської міської 

територіальної громади, на 2024 рік“ 

4. Про внесення змін до Програми діяльності Пирятинської міської ради на 2024 

рік 

5. Про внесення змін до Програми утримання об’єктів комунальної та іншої 

власності Пирятинської міської територіальної громади на 2024 рік 

6. Про внесення змін до Програми підтримки безпритульних тварин на території 

Пирятинської міської територіальної громади на 2024-2027 роки „Долоні надії“ 

7. Про внесення змін до Програми покращення благоустрою Пирятинської 

міської територіальної громади на 2024 рік 

8. Про внесення змін до Програми розвитку та підтримки Комунального 

підприємства „Пирятинська лікарня Пирятинської міської ради“ у 2024 році 

9. Про внесення змін до Програми співфінансування оплати медичних послуг, що 

надаються жителям Пирятинської міської територіальної громади Комунальним 

підприємством „Пирятинська лікарня Пирятинської міської ради“ у 2024 році 

10. Про внесення змін до Програми організації харчування хворих стаціонарних 

відділень Комунального підприємства „Пирятинська лікарня Пирятинської міської 

ради“ у 2024 році 

11. Про внесення змін до Програми розвитку та підтримки Комунального 

підприємства „Пирятинський центр первинної медико-санітарної допомоги 

Пирятинської міської ради“ у 2024 році 

12. Про внесення змін до Програми розвитку дорожнього руху та його безпеки в 

Пирятинській міській територіальній громаді на 2024 рік 

13. Про внесення змін до Програми „Питна вода Пирятинської міської 

територіальної громади на 2024 рік“ 

14. Про внесення змін до „Програми створення місцевого резерву для проведення 

аварійно-рятувальних та інших невідкладних робіт на території Пирятинської міської 

територіальної громади на 2024 рік “ 

15. Про збільшення статутного капіталу комунального підприємства „Каштан“ та 

затвердження Статуту у новій редакції 

16. Про збільшення статутного капіталу Пирятинських госпрозрахункових 

очисних споруд та затвердження Статуту у новій редакції 

17. Про внесення змін до бюджету Пирятинської міської територіальної громади 

на 2024 рік 

18. Про надання дозволу на списання з балансового обліку відділу освіти, молоді 

та спорту Пирятинської міської ради основних засобів (будівлі) 



19. Про передачу на баланс виконавчого комітету Пирятинської міської ради 

майна відділу освіти, молоді та спорту Пирятинської міської ради 

20. Про внесення змін до рішення десятої сесії Пирятинської міської ради 

восьмого скликання від 28 квітня 2021 року № 424 

21. Про надання згоди на прийняття у комунальну власність Пирятинської міської 

ради майна державної власності, що перебуває на балансі Управління Державної 

казначейської служби України у Пирятинському районі Полтавської області 

22. Про розгляд звернення депутата Захарченко А.О. 

23. Про надання згоди на прийняття у комунальну власність іншого окремого 

індивідуально визначеного майна та затвердження техніко-економічного 

обґрунтування доцільності його передачі 

 

1.СЛУХАЛИ:  

Яременко О.О., начальника відділу соціального захисту та охорони здоров’я, яка 

проінформувала про внесення змін до Комплексної програми соціального захисту та 

соціальної підтримки захисту ветеранів, Захисників та Захисниць України, членів їх 

сімей та сімей загиблих Пирятинської міської територіальної громади на 2024 рік. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: 

     „за“ – 5 осіб; 

     „проти“ – 0 осіб;  

     „утримались“ – 0 осіб; 

Не брали участі у голосуванні – 0 осіб. 

 

ВИРІШИЛИ: 

 Рекомендувати сесії міської ради затвердити проєкт рішення з даного питання у 

запропонованій розробником редакції. 

 

2.СЛУХАЛИ:  

 Яременко О.О., начальника відділу соціального захисту та охорони здоров’я, яка 

проінформувала про внесення змін до Комплексної програми соціального захисту та 

соціального забезпечення населення на 2024 рік. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: 

     „за“ – 5 осіб; 

     „проти“ – 0 осіб;  

     „утримались“ – 0 осіб; 

Не брали участі у голосуванні – 0 осіб. 

 

ВИРІШИЛИ: 

 Рекомендувати сесії міської ради затвердити проєкт рішення з даного питання у 

запропонованій розробником редакції. 

 

3.СЛУХАЛИ:  

 Смірнову А.Ю., начальника відділу оборонної та мобілізаційної роботи, 

цивільного захисту та взаємодії з правоохоронними органами, яка проінформувала про 

внесення змін до „Програми підтримки Збройних Сил України, підрозділів 



територіальної оборони, які розташовані на території Пирятинської міської 

територіальної громади, на 2024 рікГОЛОСУВАЛИ: 

     „за“ – 5 осіб; 

     „проти“ – 0 осіб;  

     „утримались“ – 0 осіб; 

Не брали участі у голосуванні – 0 осіб. 

 

ВИРІШИЛИ: 

 Рекомендувати сесії міської ради затвердити проєкт рішення з даного питання у 

запропонованій розробником редакції. 

 

4.СЛУХАЛИ:  

 Музиченко Н.О., головного спеціаліста відділу економіки та агропромислового 

розвитку, яка проінформувала про внесення змін до Програми діяльності Пирятинської 

міської ради на 2024 рік. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: 

     „за“ – 5 осіб; 

     „проти“ – 0 осіб;  

     „утримались“ – 0 осіб; 

Не брали участі у голосуванні – 0 осіб. 

 

ВИРІШИЛИ: 

 Рекомендувати сесії міської ради затвердити проєкт рішення з даного питання у 

запропонованій розробником редакції. 

 

5.СЛУХАЛИ:  

 Коваль А.А., начальника відділу управління комунальною власністю, яка 

проінформувала про внесення змін до Програми утримання об’єктів комунальної та 

іншої власності Пирятинської міської територіальної громади на 2024 рік. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: 

     „за“ – 5 осіб; 

     „проти“ – 0 осіб;  

     „утримались“ – 0 осіб; 

Не брали участі у голосуванні – 0 осіб. 

 

ВИРІШИЛИ: 

 Рекомендувати сесії міської ради затвердити проєкт рішення з даного питання у 

запропонованій розробником редакції. 

 

6.СЛУХАЛИ: 

 Суслову А.М., економіста КП „Каштан“, яка проінформувала про внесення змін 

до Програми підтримки безпритульних тварин на території Пирятинської міської 

територіальної громади на 2024-2027 роки „Долоні надії“. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: 

     „за“ – 5 осіб; 



     „проти“ – 0 осіб;  

     „утримались“ – 0 осіб; 

Не брали участі у голосуванні – 0 осіб. 

 

ВИРІШИЛИ: 

 Рекомендувати сесії міської ради затвердити проєкт рішення з даного питання у 

запропонованій розробником редакції. 

 

7.СЛУХАЛИ: 

 Суслову А.М., економіста КП „Каштан“, яка проінформувала про внесення змін 

внесення змін до Програми покращення благоустрою Пирятинської міської 

територіальної громади на 2024 рік. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: 

     „за“ – 5 осіб; 

     „проти“ – 0 осіб;  

     „утримались“ – 0 осіб; 

Не брали участі у голосуванні – 0 осіб. 

 

ВИРІШИЛИ: 

 Рекомендувати сесії міської ради затвердити проєкт рішення з даного питання у 

запропонованій розробником редакції. 

 

8.СЛУХАЛИ: 

 Пономаренко Л.А., заступника директора з економічних питань КП „Пирятинська 

лікарня Пирятинської міської ради“, яка проінформувала про внесення змін до 

Програми розвитку та підтримки Комунального підприємства „Пирятинська лікарня 

Пирятинської міської ради“ у 2024 році. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: 

     „за“ – 5 осіб; 

     „проти“ – 0 осіб;  

     „утримались“ – 0 осіб; 

Не брали участі у голосуванні – 0 осіб. 

 

ВИРІШИЛИ: 

 Рекомендувати сесії міської ради затвердити проєкт рішення з даного питання у 

запропонованій розробником редакції. 

 

9.СЛУХАЛИ: 

 Пономаренко Л.А., заступника директора з економічних питань КП „Пирятинська 

лікарня Пирятинської міської ради“, яка проінформувала про внесення змін до 

Програми співфінансування оплати медичних послуг, що надаються жителям 

Пирятинської міської територіальної громади Комунальним підприємством 

„Пирятинська лікарня Пирятинської міської ради“ у 2024 році. 

 

 Депутат Куча О.Є. тимчасово покинув залу засідань. 

 



ГОЛОСУВАЛИ: 

     „за“ – 4 осіб; 

     „проти“ – 0 осіб;  

     „утримались“ – 0 осіб; 

Не брали участі у голосуванні – 1 особа (Куча О.Є.). 

 

ВИРІШИЛИ: 

 Рекомендувати сесії міської ради затвердити проєкт рішення з даного питання у 

запропонованій розробником редакції. 

 

10.СЛУХАЛИ: 

 Пономаренко Л.А., заступника директора з економічних питань КП „Пирятинська 

лікарня Пирятинської міської ради“, яка проінформувала про внесення змін до 

Програми організації харчування хворих стаціонарних відділень Комунального 

підприємства „Пирятинська лікарня Пирятинської міської ради“ у 2024 році. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: 

     „за“ – 4 осіб; 

     „проти“ – 0 осіб;  

     „утримались“ – 0 осіб; 

Не брали участі у голосуванні – 1 особа (Куча О.Є.). 

 

ВИРІШИЛИ: 

 Рекомендувати сесії міської ради затвердити проєкт рішення з даного питання у 

запропонованій розробником редакції. 

 

 Депутат Куча О.Є. повернувся до зали засідань. 

 

11.СЛУХАЛИ: 

 Киричевського Є.М., директора КП „Пирятинський центр первинної медико-

санітарної допомоги Пирятинської міської ради“, який проінформував про внесення 

змін до Програми розвитку та підтримки Комунального підприємства „Пирятинський 

центр первинної медико-санітарної допомоги Пирятинської міської ради“ у 2024 році. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

 Куча О.Є., член комісії, який запропонував дофінансувати захід „Придбання 

матеріалів, будівельних матеріалів, інвентарю та інструментів для проведення 

ремонтних робіт господарським способом“ на суму 50 тис. грн для придбання вхідних 

дверей для екстреної медичної допомоги. 

 Тристан О.В., голова комісії, який висловився проти встановлення таких 

дороговартісних дверей. Запропонував вивчити цінову політику. 

 Куча О.Є., член комісії, який рекомендував директору КП „Пирятинський центр 

первинної медико-санітарної допомоги Пирятинської міської ради“ Киричевському 

Є.М. до початку зими вирішити питання щодо ремонту туалету у приміщенні 

Пирятинської амбулаторії. 

 Сімонов А.В., міський голова, який запропонував встановити у дворі амбулаторії 

громадську вбиральню. 

 



ГОЛОСУВАЛИ: 

     „за“ – 5 осіб; 

     „проти“ – 0 осіб;  

     „утримались“ – 0 осіб; 

Не брали участі у голосуванні – 0 осіб. 

 

ВИРІШИЛИ: 

 Рекомендувати сесії міської ради затвердити проєкт рішення з даного питання з 

урахуванням обговорених та погоджених пропозицій. 

 

12.СЛУХАЛИ: 

Черненко І.В., головного спеціаліста відділу містобудування та архітектури, яка 

проінформувала про внесення змін до Програми розвитку дорожнього руху та його 

безпеки в Пирятинській міській територіальній громаді на 2024 рік. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: 

     „за“ – 5 осіб; 

     „проти“ – 0 осіб;  

     „утримались“ – 0 осіб; 

Не брали участі у голосуванні – 0 осіб. 

 

ВИРІШИЛИ: 

 Рекомендувати сесії міської ради затвердити проєкт рішення з даного питання у 

запропонованій розробником редакції. 

 

13.СЛУХАЛИ: 

 Войпанюка В.К., начальника відділу житлово-комунального господарства 

виконкому міської ради, який проінформував про внесення змін до Програми „Питна 

вода Пирятинської міської територіальної громади на 2024 рік“. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: 

     „за“ – 5 осіб; 

     „проти“ – 0 осіб;  

     „утримались“ – 0 осіб; 

Не брали участі у голосуванні – 0 осіб. 

 

ВИРІШИЛИ: 

 Рекомендувати сесії міської ради затвердити проєкт рішення з даного питання у 

запропонованій розробником редакції. 

 

14.СЛУХАЛИ: 

 Смірнову А.Ю., начальника відділу оборонної та мобілізаційної роботи, 

цивільного захисту та взаємодії з правоохоронними органами, яка проінформувала про 

внесення змін до „Програми створення місцевого резерву для проведення аварійно-

рятувальних та інших невідкладних робіт на території Пирятинської міської 

територіальної громади на 2024 рік “. 

 

 



ГОЛОСУВАЛИ: 

     „за“ – 5 осіб; 

     „проти“ – 0 осіб;  

     „утримались“ – 0 осіб; 

Не брали участі у голосуванні – 0 осіб. 

 

ВИРІШИЛИ: 

1. Рекомендувати міській раді внести дане питання до проєкту порядку денного 

вісімдесятої позачергової сесії Пирятинської міської ради. 

2. Рекомендувати сесії міської ради затвердити проєкт рішення з даного питання 

у запропонованій розробником редакції. 

 

15.СЛУХАЛИ: 

 Суслову А.М., економіста КП „Каштан“, яка проінформувала про збільшення 

статутного капіталу комунального підприємства „Каштан“ та затвердження Статуту у 

новій редакції. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: 

     „за“ – 5 осіб; 

     „проти“ – 0 осіб;  

     „утримались“ – 0 осіб; 

Не брали участі у голосуванні – 0 осіб. 

 

ВИРІШИЛИ: 

 Рекомендувати сесії міської ради затвердити проєкт рішення з даного питання у 

запропонованій розробником редакції. 

 

16.СЛУХАЛИ: 

 Коваль А.А., начальника відділу управління комунальною власністю, яка 

проінформувала про збільшення статутного капіталу Пирятинських 

госпрозрахункових очисних споруд та затвердження Статуту у новій редакції. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: 

     „за“ – 5 осіб; 

     „проти“ – 0 осіб;  

     „утримались“ – 0 осіб; 

Не брали участі у голосуванні – 0 осіб. 

 

ВИРІШИЛИ: 

 Рекомендувати сесії міської ради затвердити проєкт рішення з даного питання у 

запропонованій розробником редакції. 

 

17.СЛУХАЛИ: 

 Кеду С.Ю., начальника фінансового управління, яка проінформувала про 

внесення змін до бюджету Пирятинської міської територіальної громади на 2024 рік. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: 

     „за“ – 5 осіб; 



     „проти“ – 0 осіб;  

     „утримались“ – 0 осіб; 

Не брали участі у голосуванні – 0 осіб. 

 

ВИРІШИЛИ: 

 Рекомендувати сесії міської ради затвердити проєкт рішення з даного питання у 

запропонованій розробником редакції. 

 

18.СЛУХАЛИ: 

Зібніцьку Л.І., начальника відділу освіти, молоді та спорту, яка проінформувала 

про надання дозволу на списання з балансового обліку відділу освіти, молоді та спорту 

Пирятинської міської ради основних засобів (будівлі). 

 

ВИСТУПИЛИ: 

 Куча О.Є., член комісії, який рекомендував начальнику відділу освіти, молоді та 

спорту Зібніцькій Л.І., врахувати при формуванні бюджету на 2025 рік кошти для 

закупівлі лавочок на подвір’я дитячих садків.  

 

ГОЛОСУВАЛИ: 

     „за“ – 5 осіб; 

     „проти“ – 0 осіб;  

     „утримались“ – 0 осіб; 

Не брали участі у голосуванні – 0 осіб. 

 

ВИРІШИЛИ: 

 Рекомендувати сесії міської ради затвердити проєкт рішення з даного питання у 

запропонованій розробником редакції. 

 

19.СЛУХАЛИ: 

 Зібніцьку Л.І., начальника відділу освіти, молоді та спорту, яка проінформувала 

про передачу на баланс виконавчого комітету Пирятинської міської ради майна відділу 

освіти, молоді та спорту Пирятинської міської ради. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: 

     „за“ – 5 осіб; 

     „проти“ – 0 осіб;  

     „утримались“ – 0 осіб; 

Не брали участі у голосуванні – 0 осіб. 

 

ВИРІШИЛИ: 

 Рекомендувати сесії міської ради затвердити проєкт рішення з даного питання у 

запропонованій розробником редакції. 

 

20.СЛУХАЛИ: 

 Коваль А.А., начальника відділу управління комунальною власністю, яка 

проінформувала про внесення змін до рішення десятої сесії Пирятинської міської ради 

восьмого скликання від 28 квітня 2021 року № 424. 

 



ГОЛОСУВАЛИ: 

     „за“ – 5 осіб; 

     „проти“ – 0 осіб;  

     „утримались“ – 0 осіб; 

Не брали участі у голосуванні – 0 осіб. 

 

ВИРІШИЛИ: 

 Рекомендувати сесії міської ради затвердити проєкт рішення з даного питання у 

запропонованій розробником редакції. 

 

21.СЛУХАЛИ: 

 Коваль А.А., начальника відділу управління комунальною власністю, яка 

проінформувала про надання згоди на прийняття у комунальну власність Пирятинської 

міської ради майна державної власності, що перебуває на балансі Управління 

Державної казначейської служби України у Пирятинському районі Полтавської 

області. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: 

     „за“ – 5 осіб; 

     „проти“ – 0 осіб;  

     „утримались“ – 0 осіб; 

Не брали участі у голосуванні – 0 осіб. 

 

ВИРІШИЛИ: 

 Рекомендувати сесії міської ради затвердити проєкт рішення з даного питання у 

запропонованій розробником редакції. 

 

22.СЛУХАЛИ: 

 Пазюка С.Г., секретаря ради, який проінформував про звернення депутата 

Захарченко А.О. щодо посилення публічного висвітлення ситуації навколо полонених 

та безвісті зниклих захисників Сил Оборони України та сприянню визволення їх з 

полону. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: 

     „за“ – 5 осіб; 

     „проти“ – 0 осіб;  

     „утримались“ – 0 осіб; 

Не брали участі у голосуванні – 0 осіб. 

 

ВИРІШИЛИ: 

 Взяти до відома. 

 

23.СЛУХАЛИ: 

 Коваль А.А., начальника відділу управління комунальною власністю, яка 

проінформувала про надання згоди на прийняття у комунальну власність іншого 

окремого індивідуально визначеного майна та затвердження техніко-економічного 

обґрунтування доцільності його передачі. 

 



ГОЛОСУВАЛИ: 

     „за“ – 5 осіб; 

     „проти“ – 0 осіб;  

     „утримались“ – 0 осіб; 

Не брали участі у голосуванні – 0 осіб. 

 

ВИРІШИЛИ: 

1. Рекомендувати міській раді внести дане питання до проєкту порядку денного 

вісімдесятої позачергової сесії Пирятинської міської ради. 

2. Рекомендувати сесії міської ради затвердити проєкт рішення з даного питання 

у запропонованій розробником редакції. 

 

 

Голова постійної комісії  Олег ТРИСТАН 

 

 

Протокол вела 

головний спеціаліст секретаріату Марина ПРОШКОВСЬКА 


